
                                                          

 

Erasmus+ razmjena studenta 

 

Erasmus+ program pruža jedinstvenu priliku studentima da prošire svoje horizonte kroz 
medjunarodnu razmjenu. Jedno od najprivlačnijih odredišta za razmjenu u Evropi, barem za nas, 
bio je grad Zagreb. To je grad koji nudi bogatu kulturu, povijest i nevjerovatnu atmosferu. Kao 
student koji je imao priliku sudjelovati u Erasmus+ razmjeni u Zagrebu, želim podijeliti svoje utiske 
i iskustva koja su me obogatila na mnogo načina. Prvi utisak koji mi je Zagreb ostavio bio je taj da 
je grad dobro organizovan i da nudi raznoliku ponudu za studente. S obzirom na to da sam došla 
iz manjeg grada, uživala sam u energičnoj atmosferi i mnogim aktivnostima koje su mi bile na 
raspolaganju. Od kulturnih manifestacija kao što su izložbe i koncerti, do sportskih dogadjanja i 
noćnog života. Zagreb pruža raznoliku paletu iskustava za istraživanje i uživanje. 

Jedna od najdragocjenijih stvari za Erasmus+ razmjenu u Zagrebu bila je prilika za upoznavanje i 
druženje sa ljudima iz cijeloga svijeta. Na fakultetu "VSITE" upoznale smo ljude iz Rusije i Turske. 
Prilikom sredjivanja boravišta upoznale smo ljude iz Brazila, Nigerije, te Kine. Razmjena kulture, 
ideja i iskustava obogatila je moje razumjevanje svijeta i dala mi novu perspektivu na mnoge 
stvari. 

Prilikom posjete ili boravka u Zagrebu jako bi bilo lijepo posjetiti Bunder, Jarun, festivale razne koji 
se održavaju, muzej selfija, muzej iluzija,Žičaru Sljeme, Mimaru, Zoo, muzej prekinutih veza, 
muzej Pijanstva, prošetati šetalištem pored Save, park Maksimir, te mnoge druge brojne 
zanimljivosti. 

Što se tiče lokalnih stanovnika jako su gostoljubivi. Svi su izrazito ljubazni i spremni pomoći u 
svakom trenutku.  

Akademski dio razmjene takodje je vrlo vrijedan. S obzirom na to da studiram na fakultetu "VSITE" 
, imam prilike pohadjati predavanja s vrhunskim profesorima. Njihovo stručno znanje i 
entuzijazam prenijeli su mi nove ideje i podstakli me da širim svoje akademsko znanje i vještine. 
Takodje, profesori su nam dosta izašli u susret. Jedan od profesora nam je omogućio plačenu 
praksu u firmi "Storm" u odjelu za mobilne aplikacije. Svi ti resursi su mi omogućili da se 
usredotočim na svoje interese i razvijem svoju stručnost. 

Jedina loša stvar je ta što prilikom dolaska se treba ganjati mnoštvo papira i obavezno unaprijed 
rezervisati stan. Moja preporuka je da odmah po dolasku i odobrenom boravišru da se budući 
studenti Erasmus razmjene prijave odmah u studentski servis kako bi mogli da traže dodatne 
poslove koji im se nude. 
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